
Møte 3 - 11.11.20  
 
Fargekode: 

Rød Oppgaver 

Grønn Kommentarer underveis i møtet 

Blå Konklusjon 

 
Tilstede: Fysisk: Eyvor,Jo Petter, Silje, Magnus og Jonas 
Digitalt: Sanna 
50/50 digitalt/fysisk: Thea og Liv Johanne 
 
Innsjekk: 
 
Ris/ros:  
Kalenderen utenpå kontordøren er ikke et blikkfang.  

- Nuklomedia fikser ny 
 
Oppgaver fra forrige møte 
 

Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? Jo Petter Ja 

Masterstudent faddersjef Anna Ish 

Dele powerpoint fra møteledelseskurs Eyvor Ja 

Finne mal for å lage info om hvem som er i 
hovedstyret, som henges utenfor kontoret 

Jo Petter Ja 

Ta kontakt med fakultetet ang æresmedlemseremoni Eyvor Ja 

Si ifra til Siri Kågen at hun skal være med i 
valgkomiteen for Den Røda Ulv 

Eyvor Ja 

Hør med Bergo om minecraftserver Eyvor Ja 

Andre måter å samle inn penger til movember Alle Nei 

Sender offisielt at julebordet blir avlyst Silje Ja 

Minner folk på at vi fortsatt trenger nominasjoner på 
æresmedlemmer 

Silje Ja 

Skrive om kontor retningslinjene Eyvor Nei 



 
 

 
Prioriterte saker: 

- Movember 
- Movember må fortsette å bli blæstet. De fleste bør dele innsamlingen på sine 

private sosiale medier.  
- Nye forslag til challenges sendes inn her: 

https://docs.google.com/forms/d/1ox14r3ClVO7E9EM_xJOzNNHIIUPg4tK1K
d2-OVL592c/edit#responses  

- Fått inn et forslag: “Synge We’ll meet again på Trondheim torg” 
- HS skal gjennomføre challengen dersom det blir samlet inn 

5500 kr til movember.  
- Hvilke utfordringer må planlegges og gjennomføres? 

- Voksing 
- Thea tar ansvar for innkjøpe av voks og planlegging. Det 

ønskes å gjennomføre voksingen med smittevernsutstyr.  
 

- Evaluering av Snapchat takeover 
- Forslag fra Eyvor: Be om å få ha ny snaptakeover et par dager før skolestart 

neste år. Slik at det blir bedre blæsting rettet mot nye potensielle studenter. 
Og ikke i nesten-eksamenstiden. Ha lagd klart alt på forhånd, og filme litt kule 
events gjennom året. 

- HS er enig i den oppfatningen. Det var gøy å gjennomføre 
snaptakoveren og det kan fint gjøres igjen.  

- Anna prøver å ta kontakt med NTNU slik at vi kan bruke Snap igjen.  
 

- Julekort 
- Eyvor fikser Doodle på når  
- Idémyldring for hvordan HS ønsker julekortet:  

- Vi skal sette julekortet sammen slik at det ligner at vi er sammen på 
Zoom. Vi tar derfor bilder hver for oss, og klipper det inn slik at det ser 
ut som at vi er på et zoom-møte.  

- En digital juleverksted kan være temaet 
 

Få ut et movember-arrangement Silje Ja 

Avtale når Snap-overtakingen skjer Anna Ja 

Planlegge det som skal gjøres på snap-overtakingen Anna, Sanna, Liv 
Johanne og Jo Petter 

Ja 

Tar kontakt med hytta angående catering til krabbe Silje Ja 

Levere ut Nukleotidene Liv Johanne Ja 

Hør med Martine om ridderlister Silje Ja 

Hvorfor heter nettsiden “bare” volvox.no Liv Johanne Nei 

https://docs.google.com/forms/d/1ox14r3ClVO7E9EM_xJOzNNHIIUPg4tK1Kd2-OVL592c/edit#responses
https://docs.google.com/forms/d/1ox14r3ClVO7E9EM_xJOzNNHIIUPg4tK1Kd2-OVL592c/edit#responses


 
- Vurdering nr 3 av åpning av kontoret 

- Det ble besluttet at kontoret fremdeles skal være stengt grunnet nåværende 
smittesituasjon og nærliggende eksamensperiode. En ny vurdering kommer til 
å finne sted på nyåret.  
 

- Starte i gang igjen Minecraftserver? 
- Eyvor har fått mini-innføring fra Bergo. Trenger noe hjelp med det 

administrative, kan spørre Minecraft-glade medlemmer 
- Koster ca 100 kr måneden 

- Ja, fra kasserer  
- Sikkert populært i juleferien 

- Starter opp minecraft fra 1. desember og skal ha dette som en 
prøveperiode. Dersom serveren blir brukt så vil serverne fortsette å 
holdes åpen.  

- Jonas og Eyvor 
- (Thea kan hjelpe til etter 3. desember) 

 
- Julekalender 

- Nuklomedia kjører insta story kalender på V&A sin instagram 
- Eyvor prøver å finne en julekalender-serie vi kan se sammen over Discord 
- Jo Petter fikser søndager i advent 

 
Komiteer (oppdatering): 

● Leder:  
○ NV-møte 9. november 

■ De andre linjeforeningene avlyser også julebord og noen stenger 
kontoret.  

■ Det planlegges turer til Oppdal. 
- Det ble gitt innspill at andre linjeforeninger planlegger Oppdal 

som en tur for å gå på ski og kose seg på hytten, i stedet for 
en fyllefest.  

■ Badekonkurranse: Eyvor har utfordret resten av NV-gangen til bading i 
fjorden en gang i måneden. Premie til linjeforeningen med flest badere 
hver gang og sammenlagt premie. De andre linjeforeningene er gira 
på å starte opp badekonkuransen på nyåret. Ønskelig å regne ut 
prosentvis oppmøte, må finne ut hvordan vi gjør dette. Må også finne 
premie. 

- Lage en facebook gruppe for å skille medlemmer og aktive 
medlemmer (badere) 

- Premie kan være en vandrepokal: Redningsvest, badeand, 
badedrakt, badehette, dykkemaske, svømmeføtter osv.  

■ Ingen felles julekalender for NV-gangen 
■ Det undersøkes muligheter for et felles lager for musikkinstrumenter 

for alle linjeforeningene på NV 
 

○ Eyvor var på møte med EA (effektiv altruisme) 04.11 



■ Diskuterte utfordringer og muligheter rundt å skape flere veldedige 
tiltak i linjeforeningene. Fikk litt tips fra andre linjeforeninger. EA stiller 
seg tilgjengelige som ressurser. 

■ Undersøke interessen for oppstart av ny komité eller undergruppe 
som gjør veldedig arbeid? 

● For eks ta over Movember-aksjon fra styret + noe eget på 
vårsemesteret 

- Emil og Indøk har egne komitéer som arrangerer 
auksjon til veldedighet 

● Eyvor er gira, men avhengig av å få med flere (ikke 
nødvendigvis HS) 

- Sender ut interesseskjemaer for å få med folk til å 
starte en egen undergruppe/komité.  

- Nyåret 
 

● Kasserer: 
○ Ser på iZettle og hvordan dette kommer til å funke 

- Skal snakke med Brage hvordan slikt fungerer på nettsiden 
 

● Nestleder: 
○ Oppdal blir mest sannsynlig 17.-21. januar. Billettpris blir rundt fire tusen 

kroner. 
- Hoteller er fortsatt vanskelig å få klare avtaler med. 
- Lage et interesseskjema for Oppdal? 

- Opp til Jonas. 
- Jonas og Magnus tar avgjørelse om hva vi gjør med billettsalget.  

● Må få oversikt over ledere av undergruppene og få de inn på Slack 
 

● Faddersjef:  
○ Forslag: sette opp uforpliktende interesseskjema for Oppdal 
○ Det jobbes med å få fikset en masterfadderkomité.  

 
● Arrkom: 

○ Krabbe:  
■ Hytta sier det ikke er lov med medbrakt mat, men at man kan fikse 

avtale om catering, så jeg har spurt enda en gang om det går med 
Meny. Kokkene på hytta skal i verste fall prøve sitt beste for å matche 
menyen vi pleier å ha.  

- Må servere krabbe på krabbefesten! 
■ Har sendt info om dato til riddere 

- Eyvor skal oppdatere e-post listen på drive slik at det skal bli 
lettere å kontakte riddere for neste krabbe 

■ Har vurdert å få til et nyttårsbord, men har kommet frem til at det 
hadde blitt for nærme Oppdalsturen og Krabbefesten 

 
● Bedkom: 

○ Hafskjold-effekten blir den 11. desember klokken 12 
- Det må bookes et rom/auditorium 



- Spørre fakultet for servering av mat/dele ut pepperkaker grunnet 
korona.  

○ Planlegger mye til neste semester 
- Blir ikke bedpres før jul, fordi bedriftene synes det var kort varsel, men 

flere bedrifter er interessert i å ha bedpres etter jul. 
 

● Nukleomedia: 
○ Plakater som er straks i boks: 

- Movember med oppdatert challenges 
- Pepperkakehuskonkurranse  
- Kalender som kan henges utenfor kontordøren  

- Mal fra tidligere 
○ Prosjekter som er påbegynt: 

- Hav-logo 
○ Enkelte ting på nettsiden må fikses snarest 

- Instagram, haster 
- Likhet på de ulike fanene 
- Arrkom/Bedkom 

 
● Kjelleren: 

○ Kjelleren holder stengt fra og med 5.november 
 

● Sekretær: 
○ Engasjementet begynner å våkne i kontorkom 

■ Pepperkakehuskonkurranse 
- HS skal delta 

■ Hundekos 
○ Julekalender 

■ Adventssøndagene 
- Kan vi kjøpe inn adventsstake med lys?  

- Ja, fra kasserer 
- HMS for levende lys.  

- Mail til Thomas, Ragni  
○ Nuklomedia tar over kalenderen som henger på døren 
○ Storvask av kontoret 

- Blir i uke 47. Jo Petter sender ut Doodle for å avtale dag. 
- Legg ut på facebook at folk bør hente koppene sine.  
- Få gamlestyret til å rydde i hyllene.  

○ Bake-off Bålmat lørdag 14: Samarbeid Kontorkom & Trollkom. Eyvor i 
spissen, bare å slenge seg med!  

- Arrangementet finner sted på Baklidammen 
- Må blæstes mer 

 
 
Undergrupper (oppdatering): 

- Bumblebeats:  
- InVitro:  

https://docs.google.com/document/d/1Lr1Bl4EXQnMxqU7GQQwS-1UxZKSEwS8cy8UoStgzRBY/edit?fbclid=IwAR1ChIGvJwUYQHG_p9J5LPOjWMtKCE5g2qSvZRxxQ7rcLVQcEcNjebr7uRE


- Revyen: 
- Alle møter er digitale frem til jul 
- Bestemt tema og navn 
- Siste styremøte for året 10.11.20  

- Shanglelauget: 
- Trollkom:  
- Vokalium: 

- Gjør mye digitalt 
- Store avstander mellom folk under øving 

- V&AIL:  
- V&AIL damer har avlyst alle treninger grunnet korona 

- Spanskymisten: 
- SkeiV&A:  

- Skjer ingenting i skrivende stund 
 
 

 
 
Oppgaver til neste møte 
 
Oppgave Hvem? Utført? 

Vokse legger Liv Johanne, Jonas, 
Magnus, Jo Petter, 
(Thea tar ansvar) 

Ja 

Oppdatere instagrammen på nettsiden Brage (Liv Johanne) Ja 

Minecraft Eyvor (Jonas)  

Spør om vi kan ha en ny snap-takeover  Anna  

Julekort Alle, Eyvor lager 
doodle 

 

Få oversikt over hvem som er interessert i en 
veldedighetskomité. (Gjøres på nyåret) 

Eyvor  

Få en oversikt over undergruppene sine ledere Jonas  

Booke rom for Hafskjold-effekten og spørre om 
matservering/pepperkake 

Eyvor og Sanna Ja 

Melde HS på pepperkakehuskonkurranse, lage 
doodle for når vi kan lage 

Jo Petter  

Sende mail til Thomas og Ragni for levende lys til 
advent 

Jo Petter Ja 

Finne en julekalender vi kan se sammen på discord Eyvor  

Blæste bål-bake-off på insta Liv Johanne  



 

Advare medlemmene at det blir kontorvask uke 47 
så da må kopper være hentet og hyller være tomme 

Jo Petter Ja 

Doodle på når HS vil vaske kontoret Jo Petter Ja 

Fikser et fint format for blæsting av movember på 
instagram 

Liv Johanne  

Blæste Movember på sin private sosiale platform Alle  


